

## الشروط والأحكام لتسجيل

الأكاديميات الرياضية، الصالات الرياضية، وملاعب البادل في تطبيق الهداف

### المادة الأولى: التعريفات

١. "تطبيق الهداف": هو منصة إلكترونية تتيح للأكاديميات الرياضية، الصالات الرياضية، وملاعب البادل التسجيل وعرض خدماتها للجمهور العام وكذلك مساعدة الجمهور العام الالتحاق الذي بهم ، مع تقديم خدمات متنوعة رياضية أخرى تحقق النمو والتكامل الرياضي وهو الأول عالمياً والمسجل كبراءة اختراع بالملكة العربية السعودية والأمارات ومصر وكذلك ٢١ دولة أخرى.
٢. "الأكاديمية/المنشأة الرياضية": تشمل الأكاديميات الرياضية، الأندية الرياضية، ملاعب البادل التي تسجل في التطبيق.
٣. "المستخدم": هو الشخص الذي يقوم بالحجز أو الاشتراك في الخدمات المقدمة من الأكاديميات عبر التطبيق.
٤. "العمولة": النسبة التي يتم خصمها من قيمة الاشتراك والتي تبلغ ١٠٪ لصالح تطبيق الهداف.

## المادة الثانية: التسجيل في التطبيق

١. يحق فقط للأكاديميات الرياضية، الصالات الرياضية، وملاعب البادل التسجيل في التطبيق عبر الرابط الرسمي. (alhaddaf.app)

٢. يجب على الأكاديمية أو المنشأة الرياضية تقديم البيانات المطلوبة، والتي تشمل:

○ اسم الأكاديمية أو المنشأة.

○ المواعيد المتاحة.

○ الأسعار المعتمدة.

○ الشعار الرسمي.

○ صور توضيحية للموقع.

○ رقم الجوال.

○ البريد الإلكتروني.

○ ملاحظات أن وجدت من خلال القطاع.

٣. التسجيل مجاني بالكامل، ولا يتم فرض أي رسوم اشتراك أو تجديد سنوي.

٤. يقر المسجل بأن جميع البيانات والمعلومات المقدمة صحيحة ودقيقة، ويتحمل المسؤولية الكاملة عن أي معلومات مغلوطة.

## المادة الثالثة: نظام الحجز والعمولة

١. يتيح تطبيق الهداف للمستخدمين الحجز والاشتراك في خدمات الأكاديميات الرياضية، الأندية الرياضية، وملاعب البادل عبر التطبيق.

٢. يتم خصم عمولة بنسبة ١٠٪ من قيمة الاشتراك المحجوز عبر التطبيق.

٣. بعد خصم العمولة، يتم تحويل المبالغ المستحقة للأكاديمية أو المنشأة الرياضية بشكل دوري أسبوعيًا.

٤. يتحمل التطبيق مسؤولية تقديم بيانات المستخدمين المسجلين للأكاديميات والمنشآت الرياضية بشكل دقيق ومنظم.

#### المادة الرابعة: التزامات الأكاديميات والمنشآت الرياضية

١. الالتزام بتقديم الخدمات وفقاً لما هو موضح في بيانات التسجيل دون إخلال بالجودة أو المواعيد.
٢. ضمان صحة ودقة المعلومات المنشورة على التطبيق، مع تحديثها بانتظام.
٣. عدم فرض أي رسوم إضافية على المستخدمين من خلال التطبيق بخلاف المبلغ المتفق عليه والمعلن عنه.
٤. توفير بيئة آمنة ومناسبة للمستخدمين داخل الأكاديمية أو المنشأة الرياضية.
٥. الالتزام بجميع القوانين واللوائح المعمول بها في المملكة العربية السعودية.

#### المادة الخامسة: حقوق تطبيق الهداف

١. يحق لإدارة تطبيق الهداف إيقاف أو إلغاء تسجيل أي أكاديمية أو منشأة رياضية في حال عدم الامتثال للشروط والأحكام.
٢. يحتفظ التطبيق بالحق في تحديث أو تعديل هذه الشروط وفقاً لما تقتضيه المصلحة العامة، مع إشعار المسجلين بذلك.
٣. يحتفظ التطبيق بالحق في استخدام البيانات المقدمة لأغراض التسويق والترويج، مع الحفاظ على سرية المعلومات.

#### المادة السادسة: سرية المعلومات والخصوصية

١. يلتزم تطبيق الهداف بالحفاظ على سرية معلومات الأكاديميات والمنشآت الرياضية وعدم مشاركتها مع أطراف خارجية بدون موافقة صريحة.
٢. يتم استخدام بيانات المستخدمين فقط في إطار تقديم الخدمات وتسليم المعلومات للأكاديميات المسجلة.

#### المادة السابعة: النزاعات والقانون المعمول به

١. يخضع هذا الاتفاق لأنظمة وقوانين المملكة العربية السعودية.
٢. في حال وجود نزاع، يتم حله وديًا بين الطرفين، وإن تعذر ذلك، يتم اللجوء إلى الجهات القضائية المختصة في المملكة العربية السعودية.

#### المادة الثامنة: الموافقة على الشروط والأحكام

١. بمجرد التسجيل في تطبيق الهداف، فإن الأكاديمية أو المنشأة الرياضية تقر بقبولها والتزامها التام بهذه الشروط والأحكام.
٢. في حالة عدم الموافقة على أي من البنود المذكورة، لا يمكن إتمام عملية التسجيل أو الاستفادة من خدمات التطبيق.

الموافقة والتسجيل يعتبر تسجيل الأكاديمية أو المنشأة الرياضية في تطبيق الهداف موافقة رسمية على جميع البنود المذكورة أعلاه، ويعتبر ملزمًا للطرفين.

## Terms and Conditions for Registration

### Sports Academies, Gyms, and Padel Courts in the Alhaddaf App

#### Article One: Definitions

"Alhaddaf App": is an electronic platform that allows sports academies, gyms, and padel courts to register and display their services to the general public, as well as helping the general public to join them smartly, while providing various other sports services that achieve sports growth and integration. It is the first in the world and is registered as a patent in the Kingdom of Saudi Arabia, the Emirates, and Egypt, as well as 21 other countries.

"Sports Academy/Facility": includes sports academies, sports clubs, and padel courts that register in the application.

"User": is the person who makes a reservation or subscribes to the services provided by the academies through the application.

"Commission": the percentage deducted from the subscription value, which amounts to 10% in favor of the Alhaddaf App.

#### Article Two: Registration in the Application

- 1- Only sports academies, gyms, and padel courts are entitled to register in the application via the official link ([alhaddaf.app](http://alhaddaf.app)).
- 2- The academy or sports facility must provide the required data, which includes:

- o Name of the academy or facility.

- o Available dates.

- o Approved prices.



- o Official logo.
- o Illustrative images of the site.
- o Mobile number.
- o Email.
- o Notes if any through the sector.
  - 3- Registration is completely free, and no subscription or annual renewal fees are imposed
  - 4- .The registrant acknowledges that all data and information provided is correct and accurate, and bears full responsibility for any incorrect information.

#### Article Three: Reservation and Commission System

- 1- The Al-Hadaf application allows users to book and subscribe to the services of sports academies, sports clubs, and padel courts through the application.
- 2- A 10% commission is deducted from the value of the subscription booked through the application
- 3- .After deducting the commission, the amounts due to the academy or sports facility are transferred periodically on a weekly basis.
- 4- .The application is responsible for providing the data of registered users of sports academies and facilities in an accurate and organized manner.

#### Article Four: Obligations of Sports Academies and Facilities

- 1- Commitment to providing services as stated in the registration data without compromising quality or deadlines.
- 2- .Ensuring the validity and accuracy of the information published on the application, with regular updates.
- 3- Not imposing any additional fees on users through the application other than the agreed and announced amount.
- 4- .Providing a safe and appropriate environment for users within the academy or sports facility.
- 5- Adherence to all applicable laws and regulations in the Kingdom of Saudi Arabia.

#### Article Five: Rights of the Al-Hadaf Application

- 1- The Al-Hadaf Application management has the right to suspend or cancel the registration of any academy or sports facility in the event of non-compliance with the terms and conditions.
- 2- .The application reserves the right to update or amend these terms as required by the public interest, with notification to registrants.
- 3- .The application reserves the right to use the data provided for marketing and promotional purposes, while maintaining the confidentiality of the information.

#### Article Six: Confidentiality of Information and Privacy

- 1- The Al-Hadaf application is committed to maintaining the confidentiality of the information of sports academies and facilities and not sharing it with third parties without express consent.
- 2- .User data is used only within the framework of providing services and delivering information to registered academies.

#### Article Seven: Disputes and Applicable Law

- 1- This agreement is subject to the laws and regulations of the Kingdom of Saudi Arabia.
- 2- .In the event of a dispute, it shall be resolved amicably between the two parties, and if this is not possible, recourse shall be made to the competent judicial authorities in the Kingdom of Saudi Arabia.

#### Article Eight: Acceptance of Terms and Conditions

- 1- Once registered in the Al-Hadaf application, the academy or sports facility acknowledges its acceptance and full commitment to these terms and conditions.
- 2- In the event of non-acceptance of any of the aforementioned terms, the registration process cannot be completed or the application services cannot be used.

Acceptance and Registration The registration of the academy or sports facility in the Al-Hadaf application is considered an official approval of all the above-mentioned terms and is binding on both parties.